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Predsjednik Gradskog vijeća Grada Varaždina Damir Habijan na konferenciji za 

novinare osvrnuo se na subotnji prosvjed građana na Korzu, pozvavši pritom građane 

'za stol' kako bi popričali i argumentirano raspravili načine rješavanja eskaliranog 

nezadovoljstva. 

- Kao pravnik želim naglasiti kako svatko u RH pa tako i u Varaždinu ima pravo na 

mirni prosvjed što je srž demokracije. Smatram da su tenzije zaoštrene s jedne i druge 

strane što je prošlo granice te ih moramo 'spustiti'. Pozivam predstavnike prosvjeda na 

razgovor u kojem bi mirnim putem vidjeli na koji način riješiti artikulirane probleme. 

Razumijem građane i na neki način podržavam iskazivanje njihove volje, ali volio bih 

da taj dio riješimo mirnim putem. Odluka vezana za zbrinjavanje smeća u kojem 

primjerice samac snosi troškove četveročlane obitelji nije bila pravedna stoga smo to 

izmijenili. Uvijek ima prostora i mogućnosti da se neka odluka, ako se pokaže da nije 

dobra izmijeni i prilagodi. Što se tiče problematike baliranja otpada s čime se već 13 

godina bavimo, i to se rješava. Povjerenstvo formirano od strane Ministarstva zaštite 



okoliša i energetike razmatra plan sanacije odlagališta otpada u Brezju i nadam se da, 

ukoliko će biti pozitivno ocijenjeno, da bi time Grad dobio određeni iznos sredstava za 

sanaciju odlagališta. Ljudi smatraju da to sve sporo ide, no morate imati u vidu sudske 

sporove koje nije jednostavno riješiti – objasnio je Habijan. 

 


